

تعميم رقم ( 128 ) Circular No

Date: 03/12/2020

التاريخ: 2020/12/03

To: Healthcare services provides  
(Licensed by DoH to operate in the field of health insurance)

السادة/ مقدمي خدمات العلاج الطبي  
(المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي)

Health Insurance Companies  
(Licensed by DoH to operate in the field of health insurance)

السادة / شركات الضمان الصحي  
(المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي)

Third Party Administrations "TPA"  
(Licensed by DoH to operate in the field of health insurance)

السادة / شركات ادارة مطالبات الضمان الصحي  
(المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي)

Subject: Diagnostic test for Coronavirus  
(COVID-19)- update

الموضوع: الفحص المخبري لمرضى فيروس كورونا  
(COVID-19) - تحديث

Greetings,

تحية طيبة وبعد ...

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

Further to the Circulars No (9,92,95) on the above subject, please note that the cost of COVID-19 (PCR) test is modified to be 85 Dhs for single run including collection and testing of the sample.

عطفاً على التعميم رقم (9 و92 و95) بشأن الموضوع أعلاه، يرجى العلم بأنه قد تم تحديث سعر فحص COVID-19 (PCR) ليصبح 85 درهم إماراتي للعينة الواحدة شاملاً أخذ و فحص العينة .

For cases presenting to health care facilities with no symptoms or medical indication for test will be covered by the individual , all other cases are covered under ABM3&ABM5 with same price.

وعليه سيتم تغطية تكلفة الفحص من قبل الشخص الذي يقوم بزيارة مرافق الرعاية الصحية بدون أعراض أو مؤشرات طبية لإجراء الإختبار، أما في الحالات الأخرى سيتم تغطية التكلفة تحت البرامج الممولة من الحكومة ABM3&ABM5 وذلك بذات السعر.

Except for the above all other terms of the circular no (9) remain unchanged; and cancel circulars no (92 &95).

وبخلاف ذلك تبقى أحكام التعميم رقم (9) سارية بدون تعديل وإلغاء التعميم رقم (92 و 95).

We hope that all will adhere to the above,  
for the best interest of work.

أملين من الجميع الإلتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة  
العمل.

Thanking you for your kind cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا،،،

This circular is desgined for regulatory  
procedures and should not be content for  
media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى  
للنشر الإعلامي



د. جمال محمد الكعبي  
وكيل دائرة الصحة

